



報名表 Application Form

姓名 Full Name		國籍 Nationality	
身分證字號 Passport Number		性別 Gender	<input type="checkbox"/> 男 Male <input type="checkbox"/> 女 Female
E-mail		出生日期 Date of Birth	19 年 月 日
通訊地址 Contact Address	□□□		
電話 Telephone	手機 Mobile :	T-Shirt Size	<input type="checkbox"/> S <input type="checkbox"/> M <input type="checkbox"/> L <input type="checkbox"/> XL <input type="checkbox"/> XXL
	住宅 Home :	最高學歷 Highest education	<input type="checkbox"/> 研究所 Master's degree <input type="checkbox"/> 大學 Bachelor's degree <input type="checkbox"/> 高中 High School <input type="checkbox"/> 國中 Junior High School
服務機關及職稱 或 就讀學校系級 Organization and Job Title Or School and Department		緊急聯絡人 Emergency Contact	
		聯絡電話 Telephone Number	
<input type="checkbox"/> \$27,000元 (含所有課程.參賽.三餐.住宿.交通.保險.比賽及音樂會套票.紀念T恤.紀念品等,不含機票)*提供2人1房,需單人房請額外繳交\$1,000元(每晚) *每一位學員皆可接受兩次指導課程·請勾選以下的其中兩位以供大會參考排定指導 (指導老師的排定將依繳費先後排定) <input type="checkbox"/> 內契·庫哈爾 Nejc Kuhar/SLOVENIA <input type="checkbox"/> 大萩康司 Yasuji Ohagi/JAPAN <input type="checkbox"/> 傑瑞米·裘維 Jérémy Jouve/FRANCE <input type="checkbox"/> 李奧納多·布拉佛 Leonardo Bravo/ARGENTINA <input type="checkbox"/> 馬森·迪拉 Marcin Dylla/POLAND <input type="checkbox"/> 朴葵姬 Kyu-hee Park/KOREA *請填入接受指導曲目 1. _____ 2. _____			
<input type="checkbox"/> US\$900 (includes all classes, competitions, 3 meals a day, accommodation, transportation, insurance, competition and concert tickets, special t-shirt, gifts; does not include plane ticket) ※ Accommodation: 2 people per room; for single rooms, additional US\$30 per night is required ※ Please select your top two choices for private instruction. Classes will be scheduled on a first-come-first-serve basis (i.e. when your application is received). <input type="checkbox"/> Nejc Kuhar/SLOVENIA <input type="checkbox"/> Yasuji Ohagi/JAPAN <input type="checkbox"/> Jérémy Jouve/FRANCE <input type="checkbox"/> Leonardo Bravo/ARGENTINA <input type="checkbox"/> Marcin Dylla/POLAND <input type="checkbox"/> Kyu-hee Park/KOREA ※ Please fill in what your pieces be instructed : 1. _____ 2. _____			
<input type="checkbox"/> \$21,000元 (旁聽、隨行監護人。除無法接受指導課程、參賽及不含機票，其餘內容皆同正式生)			
<input type="checkbox"/> US\$700 (For interested persons or participant's guardians, includes everything except lessons, competition and plane ticket)			
<input type="checkbox"/> \$17,000元 (不包含三餐、住宿及機票，其餘內容皆同正式生)			
<input type="checkbox"/> US\$580 (does not include plane ticket, room & board ; similar to official participant status.)			
<input type="checkbox"/> 我要參加比賽 I'd like to participate in the competition 請自行將指定曲上傳至 Youtube 後，將產生的連結貼入下方欄位 Set piece for primary: Please upload the piece to Youtube and add Youtube webpage link on the line below, (1) _____ (2) _____			
複賽自選曲 Second-round piece	(報名後不得更改) no changes allowed after submission .		
決賽自選曲 Final-round piece	(不得與複賽相同·報名後不得更改) Must be different from second-round piece; no changes allowed after submission .		
留言 Comments			

*報名繳費截止日 2016/5/31

(Application/Payment Deadline : May 31, 2016)

PS : Please check in at the Chian-tan Youth Center by 16:00 on 8/6 ; all activities will be finished by 11:00 on 8/14.

(註1)如需退費者·請於2016年6月10日前以書面向主辦單位申請·將可獲得原繳交費用之80%的退款;唯2016年6月10日(含)之後恕不接受任何理由之退費要求;參加資格及已繳費用不得轉讓給他人或抵用其他年度及活動;以上退費辦法一體適用沒有例外·報名參加本次藝術節活動者視同同意以上退費辦法。

(註2)本主辦單位保留課表更動權利

Note 1: You may apply for an 80% refund before June 10, 2016. After this date, no refunds will be given. The fee are not transferable between persons, events or years. NO EXCEPTIONS will be made to this policy. By registering for this event you agree to these refund terms.

Note 2: The organizing committee reserves the right to make changes to the schedule.